
Styremøte i Sortland bridgeklubb, 
Mandag, den 31. august 2015 kl. 2000 

Parkveien 6 A 
 

Tilstede John Hansen , Brynjar Berntsen 
Viggo Andreassen meldte frafall en time før møtestart. 

Regnskapsfører Tommy Elde 
 
 

Sak 22/15: Sommerbridge 2015: 
   
  Leder refererte resultater fra årets Sommerbridge som ble arrangert over 13 kvelder. 
  Dette er litt færre kvelder enn tidligere år. Når vi sammenligner månedene juni, juli og august 
  med tilsvarende måneder i fjor, så har vi en svak økning på rundt 12 flere spillere dette år. 
  Hva premiering angår skal – som vanlig – de 5 beste premieres med pengepremier. 
  Kriteriene er som tidligere: Beste resultat med 5 forskjellige makkere + en kveld med nybegynner. 
  Blant de som har deltatt mer enn 10 kvelder trekkes 2 pengepremier a kr. 250,- 
  I år var det 5 personer som fylte kriteriene, to får pengepremie mens 3 pers får 2 flaxlodd hver. 
 
Vedtak:  Enstemmig. 
 
 
Sak 23/15: Nybegynnerkurs i bridge: 
 
  Klubben har fått henvendelse fra Lødingen bridgeklubb om vi kan arrangere kurs for nybegynnere. 
  Vi har dessuten noen personer på ”blokka” som ønsker å delta. 
  Viggo tar kontakt med Lødingen for nærmere avklaring og avtaler ev. oppstart. 
  Det er ønskelig med oppstart så snart som mulig. 
 
Sak 24/15: Innkreving medlemskontingenter 2016: 
 

Det vil være ønskelig at klubben, så snart som mulig starter innkreving av klubbkontingenter.                   
Av praktiske grunner vi det være en fordel at innkrevinger er ferdig i rimelig tid før nyttår. 

  Allerede primo oktober vil vi starte innkrevingen. 
  Ønskelig at alle betaler inn kontingenten til klubbens bankkonto, men skulle noen ha problemer med 
  det, vil vi være behjelpelig med annen variant. 
 
Vedtak:  Enstemmig vedtatt. 
 
 
Sak 25/15: Sponsoropplegg: 
   
  Rune Ditlefsen påtok seg ansvaret for å ta kontakt med aktuelle bedrifter for kjøp av reklameplass 
  på våre kortmapper. Det viste seg at ha skaffet til veie 3 sponsorer – Vesterålskraft, Altiboks og 
  Salong 2000. 
  Avtalen går ut på at Vesterålskraft får reklameplass på ½ part av våre kortmapper, mens Altiboks og 
  Salong 2000 deler på resterende halvdel. 
  Avtalen gjelder halve år 2015 og hele 2016. 
  Reklameinntekter for inneværende år er kr. 3000,- 
 
Vedtak:  Styret vil rette en stor takk til Rune for godt utført arbeid. 
 
 
Sak 26/15: Utgifter til lagene vedr. deltakelse SM, Codan Cup: 
 

Saken ble diskutert, og det ble vist til samme sak som var oppe på styremøte 8.juni d.å. – sak 20/15  - 
vedr. sponsing av klubbens medlemmer ved deltakelse i turneringsvirksomhet. 

 
Vedtak:  Lagene v/kaptein tilskrives, og vi ber om samlet innbetaling for hele laget til klubbens bankkonto.
  Lagene som spiller i 2. og 3. div. er allerede klare, så vi sender regning med betalingsfrist medio
  oktober. Lagene i 4. div. får regning når påmeldingsfristen er utgått. 
  Enstemmig. 
 



Sak 27/15: Eventuelt valg av nye medlemmer til styret f.o.m.  årsmøte i 2016. 
 
  Et styre bestående av kun tre personer kan – på sikt – være en utfordring. Muligheten for 
  å tilknytte seg flere medlemmer ble diskutert. Styret ønsker av denne grunn å fremsette forslag 
  om at våre vedtekter – fra og med kommende årsmøte – forandres til å lyde som følger: 
  Styret i klubben kan bestå av 3 – 5 personer. 
  Styret konstituerer seg selv. 
 
Vedtak:  Enstemmig. 
 
 
Sak 28/15: Salg av gamle meldebokser til medlemmene. 
 
  I og med at klubben har gått til innkjøp av 18 nye sett med meldebokser, så sitter vi igjen med 10 sett
  av de gamle. Da disse sjelden vil være i bruk, men derimot bare oppta lagringsplass, fremmes det 
  forslag om salg av disse. Vi sorterer ut de beste som selges for kr. 100,- per sett. 
  Førstkommende spillekveld legges det ut liste, der de som ønsker å kjøpe kan notere sitt navn. 
 
Vedtak:  Enstemmig. 
 
 
Sak 29/15: Utdelig premier verd. VårCup og Rekrutten. 
 
  Premiesum til VårCup’en følger oppsatt budsjett. A pulja premies med 2 premier, da 
  deltakelsen i pulja var kun 8 par. 
  B pulja premieres med 3 premier. 
  Rekrutten premieres med 3 premier. 
 
Vedtak:  Enstemmig. 
 
 
 
Sak 30/15: Økonomisk oversikt. 
 
  Tommy framla et ajourført regnskap og budsjett. Vi er på rett vei når det gjelder økonomi. 
  Vi er helt à jour med alle regninger fram til og med  31 .august. 
  Når det gjelder budsjett og prognoser så er vi helt på ”inner-tier”. 
 
Vedtak:  Styret vil rette en hjertelig takk til Tommy for skikkelig godt utført arbeid. 
 
 
Sak 31/15: Klubben 70 år 21.september d.å. 
 
  Tidligere er det bestemt at det ikke blir noen stor feiring i år. 
  Vi diskuterte muligheten av en forsiktig markering på spillekvelden den 22.sept. 
  Vi går til innkjøp av litt ekstra med kaker og mineralvann + at vi skal ha en liten markering 
  for de av klubbens medlemmer som hevdet seg i Tromsø tidligere i sommer. 
 
Vedtak:  Enstemmig. 
 
 
Sak 32/15: Liste kjøkkentjeneste. 
 
  Vi utarbeider arbeidsliste som blir oppsatt i spillelokalet førstkommende spillekveld. 
 
Sak 33/15: Eventuelt. 
 
  Leder fikk, for noen dager siden, en henvendelse fra Stokmarknes bridgeklubb om vi kunne 
  være dem behjelpelig med å leie/låne dem div. utstyr til gjennomføring av spillekvelder. 
  De ønsket å leie/låne klubbens PC, skriver, bridgemate og dublerte kort. 
  Klubben på Stokmarknes sliter med dårlig deltakelse. I håp om å få opp interessen ønsket de 
  å prøve noe nytt. 
 



Vedtak:  Saken ble diskutert og vi ble enige om følgende: Vi låner ikke ut vår PC og skriver. 
  Vi låner dem våre ”mater” og dublerer kort til dem. 
  Vi tilbyr også opplæring i Ruter. 
  Dette tilbyr vi gratis for dem ut dette året – i håp om at klubben skal komme seg litt ”ovenpå”. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  Møte hevet kl. 2215. 
 
 
 

 
 

  John Hansen       Brynjar Berntsen 
  sign.        sign. 
   
     

 
 


